
Referat fra Formandskabsmøde 9. april 2024 

Til stede: Tove, Henrik, Peter, Elsa, Signe & Mads 

Afbud: Benny & Morten 

Kl. 17.00-19.00 

Valdemarsgade 4 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden - Godkendt 

2. Godkendelse af ref. fra seneste fm møde - Godkendt 

3. Meddelelser fra formand/kasserer 

- Ingen meddelelser fra formand/kasserer 

4. Orientering fra kontoret  

- Mads fortæller at der blev afholdt et trænerarrangement for 

seniorafdelingen. Her blev alle frivillige trænere inviteret med ud 

og spise en påskefrokost.  

- Signe fortæller at der indtil videre har været en enkelt 

henvendelse på de nye gymnastiktræneropslag. Kontoret 

arbejder videre på at delt opslaget og sendt ud til flest mulige.  

- Mads & Signe har sendt en ansøgning afsted til DGI´s 

foreningspulje hvor vi søger efter midler til indkøb af nye 

gymnastikredskaber.  

- Esther er kommet I gang og er begyndt at aftale dage hvor hun vil 

være på kontoret og få hilst på de forskellige seniorhold.  

 

 

 



5. Opfølgning på seminaret 

- Godt og brugbart seminar med mange gode snakke.  

- Enighed om at rette udkastet til, så vores rettelser i DGI´s 

vedtægtsudkast tydeliggøres.  

- Peter snakker desuden med en jurist om hvordan vi skal håndtere 

de kommende ændringer.  

 

6. Regnskab 2023 + budget 2024 

- Peter gennemgår regnskabet for 2023 – enighed om at det til 

kommende GF skal tydeliggøres og trækkes/fremhæve 

hovedpunkterne fra regnskabet som er interessante.  

- Peter laver et nyt udkast til næste fm møde som skal præsenteres 

til GF.  

- Peter gennemgår budget 2024. Det aftales at Peter markere de 

åbne ”poster” med rød hvor vi aktivt kan gøre noget.  

- Peter sender nyeste budget ud til fm som sendes sammen med 

referatet fra dette møde.  

- Beslutning om budget til næste fm møde - fremlægges derefter 

på GF.  

 

7. Nye vedtægter 

- Tove indfører to rettelser i udkastet til de nye vedtægter – 

tidspunkt til afholdelse af GF samt inklusion.  

- Der tages stilling til disse rettelser på næste fm møde.  

 

8. Generalforsamling 

- Det besluttes at afholde generalforsamling mandag den 27. maj 

fra kl. 17.00 på Valdemarsgade 4 i salen på 1 sal.  

- Peter sender ny beretning ud til fm med div rettelser som 

gennemgås til næste fm møde.  



- Peter vil desuden forsøge at finde en dirigent samt referent som 

ikke i forvejen er medlem af foreningen.  

 

9. Sponsorat 

- Der er kommet flere henvendelser fra forskellige firmaer som 

tilbyder et samarbejde/sponsorat. Det kræver at et hold/afdeling 

påtager sig den opgave ved fx at sælge toiletpapir som i sidste 

ende kan give et overskud til foreningen.  

- Det aftales, at vi husker denne mulighed, hvis der pludselig skulle 

opstå et behov for dette.  

 

10.Evt 

- Næste fm møde tirsdag den 7. maj fra kl. 17 på Valdemarsgade 4. 

Mads indkalder til møde via outlook.  

 

 


